
 
          GRADSKO VIJEĆE 

KLASA: 021-05/21-01/10 

URBROJ: 2186/01-13-21-13 

 

 

SKRAĆENI ZAPISNIK 

sa 7. sjednice Gradskog vijeća Grada Varaždina,  

održane 10. prosinca 2021. godine u Velikoj koncertnoj dvorani Hrvatskog narodnog 

kazališta u Varaždinu, Ulica Augusta Cesarca 1. 

 

 

Sjednica je započela radom u 11,04 sati. 

 

Sjednici Gradskog vijeća predsjedava ZDRAVKA GRĐAN, predsjednica Gradskog vijeća. 

 

Nazočne članice i članovi: Zlatan Avar, Blaženka Beli, Stjepan Cepanec, Silvija Cupar, Ivan 

Čehok, Dražen Čelar, Josip Garić, Zdravka Grđan, Damir Habijan, Mirjana Kolarek-Karakaš, 

Damir Laljek, Mario Lešina, Lovro Lukavečki, Lidija Maček, Sandra Malenica, Gordana 

Marsenić, Viktor Mrzlečki, Dubravka Novak, Ivan Obadić, Hrvoje Petrić. 

 

Izostanak opravdao: Davor Patafta 

 

 

Ostali nazočni: Neven Bosilj - gradonačelnik Grada Varaždina, Miroslav Marković – zamjenik 

gradonačelnika Grada Varaždina, Vesna Haluga – privremena pročelnica Upravnog odjela za 

poslove gradonačelnika i Gradskog vijeća Grada Varaždina, Vlado Podbrežnički – privremeni 

pročelnik Upravnog odjela za gradnju i komunalno gospodarstvo Grada Varaždina, Goranka 

Grgić – privremena pročelnica Upravnog odjela za gospodarske djelatnosti Grada Varaždina, 

Danijela Vusić – privremena pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti Grada 

Varaždina, Zvjezdana Horvat – viša upravna savjetnica za poslove Gradskog vijeća u Upravnom 

odjelu za poslove gradonačelnika i Gradskog vijeća Grada Varaždina, Dražen Dretar - voditelj 

odsjeka za protokol, odnose s javnošću, međugradsku i međunarodnu suradnju, Anica Mušanović 

– voditeljica odsjeka za poslove Gradskog vijeća i mjesnu samoupravu u Upravnom odjelu za 

poslove gradonačelnika i Gradskog vijeća grada Varaždina, Maja Hrešć - viša savjetnica za 

odnose s javnošću i protokol u Upravnom odjelu za poslove gradonačelnika i Gradskog vijeća 

Grada Varaždina, Dunja Šalamon – viša savjetnica za IT u Upravnom odjelu za poslove 

gradonačelnika i Gradskog vijeća Grada Varaždina te predstavnici medija. 

 

 

Zapisnik vodila: Zvjezdana Horvat 
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ZDRAVKA GRĐAN, predsjednica Gradskog vijeća pozdravila je sve nazočne, a također i 

novu članicu Gradskog vijeća, gđu. Lidiju Maček, zamjenicu člana Gradskog vijeća Brune Istera 

kojemu mandat člana Gradskog vijeća miruje zbog obnašanja nespojive dužnosti, te je predložila 

da predsjednik Mandatne komisije, g. Ivan Obadić podnese Izvješće Mandatne komisije. 

 

Nakon podnijetog Izvješća, LIDIJA MAČEK položila je svečanu prisegu, a predsjednica 

Gradskog vijeća je konstatirala da je Gradsko vijeće primilo na znanje Izvješće Mandatne 

komisije. 

 

ZDRAVKA GRĐAN, predsjednica Gradskog vijeća, konstatirala je da postoji kvorum za 

pravovaljani rad jer je sjednici nazočno 18 članova/ica Gradskog vijeća te je pitala članove 

Gradskog vijeća da li imaju primjedbi na Skraćeni zapisnik sa 6. sjednice Gradskog vijeća 

održane 26. studenoga 2021. godine. Pošto primjedbi na Skraćeni zapisnik nije bilo, stavila ga je 

na glasovanje i nakon glasovanja konstatirala da je Skraćeni zapisnik sa 6. sjednice Gradskog 

vijeća Grada Varaždina (KLASA: 021-05/21-01/9; URBROJ: 2186/01-13-21-11) prihvaćen 

jednoglasno. 

 

Napomena: Sandra Malenica i Ivan Čehok – članovi Gradskog vijeća uz malo kašnjenje, 

pridružili su se ostalim članovima Gradskog vijeća pa je sjednici bilo nazočno 20 članova/ica 

Gradskog vijeća. 

 

 

***** 

 

ZDRAVKA GRĐAN, predsjednica Gradskog vijeća Grada Varaždina otvorila je 

„Aktualni sat“. 
 

NAPOMENA: Sva vijećnička pitanja navedena su u izvornom obliku. 

 

ZDRAVKA GRĐAN, predsjednica Gradskog vijeća Grada Varaždina, iznosi: 

„Prelazimo na Aktualni sat. Na našoj prošloj 6. sjednici postavljeno je ukupno 36 pitanja, 

međutim dobili ste usmena pitanja, ali za sada još nije se stiglo odgovoriti na pisana pitanja, 

međutim evo, to ćete dobiti i čak i uz poziv za sljedeću sjednicu Gradskog vijeća i naravno biti će 

objavljeno na web stranici Grada. 

Prije početka sjednice dobili ste prijave za Aktualni sat pa ćemo krenuti redom pozivati 

članove Vijeća prema podnijetim prijavama. Ali evo, ja ću usput još i konstatirati da nas je 

ukupno u ovom trenutku 19 članova, jer nam je u međuvremenu pristigla gospođa Malenica. 

Krenimo na Aktualni sat. Gospodine Hrvoje Petrić izvolite.“ 

 

HRVOJE PETRIĆ, član Gradskog vijeća, iznosi: 

„Pozdrav svima, gradonačelniku, zamjeniku, predsjednici, kolegama i kolegicama 

vijećnicima. Ovako, imam tri pitanja kao i obično. Prvo se odnosi na raspored čišćenja snijega. 

Obratili su nam se stanovnici iz stambene zgrade u Jalkovečkoj 10, koji kažu da već deset godina 

pokušavaju u komunalnom uredu dobiti nekoga da organizira čišćenje njihove javne površine 

ispred zgrade. Riječ je o zgradi koja je građena početkom 80-ih, useljena prije 40 godina. Većina 

stanara su već u godinama kada im lopatanje nije ni rekreacija, ni gušt. Tako da ljubazno molimo 

odgovor hoće li se to organizirati na način da se ta javna površina očisti od strane Grada. 

Drugo pitanje je vezano za MBO postrojenje i navodno pregovore oko kupovine tog 

postrojenja. U javnost su izašle informacije da se trenutno čekaju analize baliranog otpada kao i 

da je u tijeku izrada procjene vrijednosti MBO postrojenja. Molim vas za odgovore na pitanja 

koga je Grad angažirao za analizu otpada, koji se parametri utvrđuju tom analizom i tko je 

angažiran za procjenu vrijednosti MBO postrojenja? 

I treće pitanje odnosi se na zbrinjavanje rasutih bala što je objavljeno neki dan. 

Procijenjena vrijednost nabave je bila 500.000,00 kuna, a ona minimalna, odnosno najmanja 
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ponuđena je 747.500,00 kuna. Pitanje je moje, hoće li se pristupiti odabiru ili će Varkom poništiti 

postupak po osnovi čl. 298 stavak 1. točka 9. Zakona o javnoj nabavi. Evo, hvala lijepa.“ 

 

ZDRAVKA GRĐAN, predsjednica Gradskog vijeća Grada Varaždina, iznosi: 

„Zahvaljujem gospodine Petrić. Pozivam gospodina Laljeka, izvolite.“ 

 

DAMIR LALJEK, član Gradskog vijeća, iznosi: 

„Dobar dan svima, sve vas srdačno pozdravljam. Evo ja imam jedno pitanje, a odnosi se na 

Dječji vrtić u Hrašćici. Naime, očekivano projekat nije prošao na javnom natječaju za ruralni 

razvoj mjera 7.4.1., a Rebalansom proračuna je osigurano 2.600.000,00 kuna za taj isti vrtić, pa 

postavljam pitanje gradonačelniku dal' se misli raditi Dječji vrtić u Hrašćici ili će se odustati od 

gradnje? Hvala lijepa.“ 

 

ZDRAVKA GRĐAN, predsjednica Gradskog vijeća Grada Varaždina, iznosi: 

„Hvala gospodinu Laljeku, pozivam gospođu Cupar, izvolite“. 

 

SILVIJA CUPAR, članica Gradskog vijeća, iznosi: 

„Dobar dan. Poštovana predsjednice, poštovani gradonačelniče, zamjeniče gradonačelnika, 

poštovane kolegice i kolege, postavit ću tri pitanja. Dakle Varaždince iz kvarta južno od groblja 

ponajprije iz Vodovodne ulice i Rosenberg Ružićeve ulice zanima što se namjerava napraviti sa 

revitalizacijom male park šumice kod zatvorenog vodocrpilišta. Zanima me kakvu je sudbinu toj 

šumici predvidjela nova direktorica Parkova.  

Poštovani gradonačelniče molim vas da mi odgovorite koji su uzroci, odnosno zbog čega je 

cijena odvoza baliranog otpada s 1.200,00 kuna po toni sada poskupjela pa iznosi gotovo 

1.200,00 kuna po toni. Mene zanima zašto ste onda kada ste bili u oporbi bili protiv, a sada vam 

je ta cijena prihvatljiva te vas molim detaljnu razradu troškova koji su utjecali na formiranje 

cijene iz ponuda. 

I moje posljednje pitanje, također gradonačelniče upućujem vama, a vezano je uz imovinu 

židova. Naime nema sumnje da se njihovoj zajednici odužujemo za 1941. godinu između 

ostaloga obnovom Sinagoge u Cesarčevoj ulici i postavljanjem skulpture Zlatka Kopjara u parku. 

No sve vas skupa podsjećam da je Hrvatska vlada još 2012. godine donijela političku odluku, da 

se sva imovina židovima vrati, oduzeta u razdoblju od 1941. do 1945. godine. Stoga gospodine 

gradonačelniče zahtijevam, da mi se u pismenom obliku dostavi iscrpno izvješće, o tome koju je 

židovsku imovinu Grad Varaždin od 1945. godine prisvojio, kome je i što je od zemljišnih 

parcela iznajmljeno i prodano, ustupljeno ili poklonjeno. Također zahtijevam, da mi se u 

pismenom obliku dostavi informacija o tome, koja je židovska imovina u gradskom posjedu od 

1945. godine vraćena stvarnim vlasnicima ili Židovskoj općini u Zagrebu. Molim također 

odgovor, tko su nasljednici kuće s trgovinom obitelji Micki, to je današnja trgovina Konzum kod 

Coning centra, ugao Šenoina-Kukuljevićeva odnosno da li je taj prostor gradski. S obzirom da je 

pitanje dosta opsežno, bit ću zadovoljna sa pisanim odgovorom. Hvala lijepa. 

 

ZDRAVKA GRĐAN, predsjednica Gradskog vijeća Grada Varaždina, iznosi: 

„Zahvaljujem gospođi Cupar. Gospodine Čelar, izvolite.“ 

 

DRAŽEN ČELAR, član Gradskog vijeća, iznosi: 

„Dobar dan, pozdravljam sve prisutne. Imam dva pitanja. Prvo pitanje odnosi se na javni 

komunalni prijevoz, jer prošlo je otprilike malo više od dva mjeseca od kad je Čistoća preuzela 

taj posao. Ja ih uglavnom viđam u jutarnjim i večernjim satima i ti su buseki manje-više prazni. 

Pa me zanima sljedeće stvari, molim vas pisani odgovor da danas ne trošimo vrijeme. Znači, 

koliko su troškovi poslovanja ova dva mjeseca, koliko su bili prihodi poslovanja u ova dva 

mjeseca, koliko je karata prodano i na kojim linijama, da li se radi na novom voznom redu i da li 

radite na nekakvoj interaktivnoj karti, mapi da bi ljudi mogli shvatiti kroz koje ulice oni voze. To 

je prvo pitanje. 
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A drugo pitanje se odnosi na rotor. Prije otprilike šest mjeseci i dva dana prije izbora, bivši 

gradonačelnik zajedno sa sadašnjim županom otvorio je radove na izgradnji rotora Kućanska 

mislim P. Miškine, sad je to Podravska ulica. Ja svaki dan tamo prolazim na posao. Radova 

nema, kupčaju se nekakvi šljunci. Moje pitanje je, bilo je obećano da do kraja ove godine će biti 

završeni radovi, radova nema, da li su u Proračunu predviđena sredstva i da li će se uopće taj 

rotor raditi. Eto to bi bilo sve, hvala.“ 

 

ZDRAVKA GRĐAN, predsjednica Gradskog vijeća Grada Varaždina, iznosi: 

„Hvala gospodine Čelar. Gospođo Kolarek-Karakaš, izvolite“. 

 

MIRJANA KOLAREK-KARAKAŠ, članica Gradskog vijeća, iznosi: 

„Poštovana gospođo predsjednice, poštovani gospodine gradonačelniče, zamjeniče 

gradonačelnika, drage kolegice i kolege. Imam tri pitanja. 2019. godine na parkiralištu kod 

Gradskog groblja otvoren je cikloturisički objekt kako bi biciklisti koji prolaze kroz naš grad 

imali gdje smjestiti svoj bicikl, mogli koristiti sanitarni čvor, tuš, perilicu rublja, naravno uz 

naplatu. Izgradnja je koštala oko 900.000,00 kuna. Polovicu sredstava Grad je dobio od 

Ministarstva turizma, ali uz obavezu da će preuzeti upravljanje objektom i njegovo održavanje. 

Za to je zapravo zadužena firma Parkovi. Mene zanima samoodrživost tog objekta. Znači koliko 

su izdaci za održavanje objekta, a kolika je naplata? 

Drugo pitanje. Povodom namjere gradske vlasti o uređenju trga pri kraju Habdelićeve 

ulice, znamo da je još 2016. godine objavljeni natječaj za izradu idejnog urbanističko-

arhitektonskog rješenja za uređenje spomenutog trga pokraj Palače Zakmardy, znači zgrade 

Stanoinga. Na natječaju pobijedio je ured, biro koji je dobio i prvu nagradu od 30.000,00 kuna. 

Druga nagrada bila je 18.000,00 kuna, i treća 12.000,00. Znači sveukupno je isplaćeno 60.000,00 

kuna. I sad ja pitam, s obzirom da je trg i dalje neuređeni, parkira se na divlje, da li izloženi 

projekti mogu biti stručna podloga za projektno-tehničku dokumentaciju ili ćemo baciti u vjetar 

uplaćeni novac, a naravno i trud mladih arhitekata. 

I treće pitanje se odnosi na gradski WC, zapravo kada će Grad Varaždin izgraditi jedan 

reprezentativan gradski WC, ne samo zbog turista, pa i zbog naših građana koji se zateknu u 

gradu i ne stignu svojoj kući. Netko će reći, može u lokal, no međutim ne možete vi ući u kafić i 

direktno u WC. Morate sjesti, nešto naručiti. Kad popijete kavu, sok ili čaj i kad izađete van 

nakon nekog vremena ste opet u istoj potrebi. Hvala.“ 

 

ZDRAVKA GRĐAN, predsjednica Gradskog vijeća Grada Varaždina, iznosi: 

„Hvala gospođo Kolarek-Karakaš. Gospodine Obadić, izvolite.“ 

 

IVAN OBADIĆ, član Gradskog vijeća, iznosi: 

„Još jednom lijepi pozdrav. Također imam tri pitanja. Prvo pitanje je dakle u cilju zaštite 

najuže gradske jezgre od samovoljnih intervencija u prostoru. Molimo za informaciju vezano uz 

probijanje otvora na vanjskom zidu na Trgu Miljenka Stančića broj 2 u Varaždinu. Naime nakon 

razgovora na tu temu koju sam imao u Konzervatorskom uredu u Varaždinu, dobio sam 

informaciju da su izvršena sondiranja u prostoru koja navodno povijesno dokazuju postojanje 

vrata upravo na tom mjestu. Molio bi odgovor Konzervatorskog odjela tako da javnost dobije na 

uvid, dakle zbog čega je dozvoljena ta intervencija. Također molio bi također, to nisam dakle 

imao priliku vidjeti, da se dostavi dokaz o sondiranju na osnovu kojeg je u biti Konzervatorski 

odjel izdao rješenje o radovima. 

Drugo pitanje se odnosi na promet u Ulici Krešimira Filića. Naime tamo postoji ogroman 

problem sa intenzitetom prometa i brzinom kojom se tamo vozači voze. Dakle, ona je u biti 

postala nesigurna i za djecu i za pješake. Dogodilo se nekoliko nesreća i dobio sam upit od 

nekoliko stanovnika ulice. Dakle što se planira napravit po tom pitanju, da li se razmišlja 

postaviti tamo ležeći policajac ili možda kamera koja bi mjerila brzinu, dakle sa ciljem da se 

uspori promet i da se time poveća sigurnost pješaka, prije svega djece i drugih sudionika u 

prometu. 
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Treće pitanje se odnosi na ovu fotografiju, ovako ću pokazati, da je vidite. Dakle ovdje se 

nalazi ako se ne varam obredni tepih iz Kazahstana. Dakle to je protokolarni poklon koji je 

dobiven prilikom puta u Kazahstan. Naime ja sam postavio na prethodnoj sjednici pitanje vezano 

za protokolarne poklone. Nisam zadovoljan odgovorom. Smatram da je takav odgovor 

nedopustiv i da je nedopustivo što se dogodilo. Dakle moje je bilo pitanje, gdje se nalaze 

protokolarni pokloni u nazad 20 godina, gdje se nalazi evidencija. Evidencije nema, a nema niti 

tih protokolarnih poklona. Molim očitovanje da li planirate utvrditi gdje se nalaze ti protokolarni 

pokloni, kod koga se nalaze. Imate dokaza barem za jedan, a ima i više. Ako treba mogu doći na 

svakoj sjednici sa novim protokolarnim poklonom i tražit ću odgovor gdje se nalazi taj poklon, 

kod koga je i zašto nije evidentiran u Gradu i zašto se ne nalazi u Gradu. Evo, hvala vam. Do 

viđenja.“ 

 

ZDRAVKA GRĐAN, predsjednica Gradskog vijeća Grada Varaždina, iznosi: 

„Hvala gospodine Obadić. Gospodin Lešina, izvolite.“ 

 

MARIO LEŠINA, član Gradskog vijeća, iznosi: 

„Poštovane dame i gospodo, kolegice i kolege. Osim kupovine MBO-a u zadnje vrijeme se 

u medijima dolazi do vijesti, obavijesti, namjera da bi se gradila spalionica negdje na području 

Grada Varaždina, koja bi onda bila rješenje za eto grijanje i za proizvodnju toplinske energije, a i 

trajno rješenje za zbrinjavanje miješanog komunalnog otpada. Moje pitanje je, gdje bi to po 

Prostornom planu, gdje bi to bilo, jer samo Vlada RH može u Prostorni plan uvrstiti spalionicu. 

To ne može jedinica lokalne ni regionalne samouprave. I da li postoji neki izračun cijene koji će 

bit' naplaćivan građanima od strane Čistoće, nakon što su se dobile nove cijene za zbrinjavanje 

miješanog komunalnog otpada po cijeni od oko 2.000,00 kuna. 

Drugo pitanje se odnosi na Plitvicu. Ja sam postavio to vijećničko pitanje na prošloj 

sjednici, radnoj sjednici i odgovor je bio, da unatoč tome što postoji pravomoćna građevinska 

dozvola nisu riješeni imovinsko–pravni odnosi i da je projekt nepotpun. Znači nepotpun projekt 

za koji je izdana pravomoćna građevinska dozvola. U međuvremenu opet iz medija doznajemo 

da se izlobiralo i da Plitvica ipak ide u ovoga, u gradnju i da će to bit' amandmanom predloženo. 

Pitanje, što se u međuvremenu to dogodilo, takav jedan kopernikanski obrat. 

Treće pitanje je opet Kućanska rampa. Mi smo propustili, Grad je propustio priliku da se 

projekt na koji su već izdane sve suglasnosti i koje ima lokacijsku dozvolu uvrsti u Razvojni 

projekt Sjever i da bude financiran od strane RH preko 90%, radi toga jer se je proglasio taj 

projekt lošim i ide se na neko bolje, optimalno rješenje. A to optimalno rješenje je sada prije 

nekoliko dana HŽ odbio, zato jer tamo gdje bi mi išli, odnosno ne znam tko bi išao, Grad ili ova 

nova gradska uprava, gdje bi išla ispod pruge HŽ planira graditi. To je ona ložiona gdje će se 

raditi neki novi objekti, njihova infrastruktura, ne znam što. No činjenica je da je taj projekt 

odbijen od strane HŽ-a. Moje pitanje sada u kojem je, u kojoj fazi je taj optimalni projekt 

Kućanske rampe. Hvala.“ 

 

ZDRAVKA GRĐAN, predsjednica Gradskog vijeća Grada Varaždina, iznosi: 

„Hvala gospodine Lešina. Gospodin Mrzlečki, izvolite.“ 

 

VIKTOR MRZLEČKI, član Gradskog vijeća, iznosi: 

„Poštovane dame i gospodo, svima skupa lijepi pozdrav. Imam pitanje, korištenje prostorija 

mjesnih odbora. Da li postoji instrument i volja da se regulira nesmetano korištenje po svim 

mjesnim odborima jer u zadnje vrijeme mi se pritužuju umirovljenici iz tri podružnice, odnosno 

tri mjesna odbora da su zakinuti i to čak strašno. Tu se ljudi okupljaju normalno po prostorijama 

mjesnih odbora, umirovljenici, to im je jedino što im još ostaje u životu da se malo podruže, 

malo rekreiraju sportskim aranžmanom koji su im na raspolaganju. Međutim tri podružnice, u tri 

podružnice su zapostavljeni umirovljenici. Jedna još uvijek nema ključ, a ključ je, brave su 

mijenjane negdje u proljeće. Predsjednica te mjesne zajednice umirovljenika jednostavno više 

rezignira uopće komunicirati, jer na višestrukim pitanjima još uvijek nema ključa. U sljedećoj 

podružnici im se uskraćuje grijanje sa obrazloženjem da treba štediti i nek se kreću pa se budu 
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zagrijali itd. Tak da npr. pikado bacaju u rukavicama. Znači štedi se na najugroženijoj populaciji, 

na umirovljenicima. Treća podružnica, jedna sljedeća podružnica je zbilja u jako teškoj situaciji 

jer grijanja nema uopće. Predsjednik te podružnice odbija bilo kakvu komunikaciju s 

umirovljenicima i ta predsjednica podružnice također rezignira da više uzalud postavlja pitanja. 

On objašnjava da nema sredstava iz gradskog Proračuna jer nemaju čak ni osnovne higijenske 

potrepštine, toaletni papir, ubruse itd., sapun. I jednostavno nema pristupa k tom predsjedniku 

mjesnog odbora i oni se sad pitaju kakva je to situacija, dal' to ovisi o jednoj osobi koja 

selektivno regulira ta pravila. Napominjem na kraju da ima i uzornih predsjednika mjesnih 

odbora koji idu u susret umirovljenicima. Pa vas molim, to je moj prijedlog ili imate drugo 

rješenje da cirkularno pismo pošaljete svima predsjednicima mjesnih odbora, jedno neko pravilo 

koje se mora tu plus-minus pridržavati svaki, a ne da pojedinac svoja osobna pravila nameće 

umirovljenicima. Hvala.“ 

 

ZDRAVKA GRĐAN, predsjednica Gradskog vijeća Grada Varaždina, iznosi: 

„Hvala lijepa, gospodine Avar, izvolite.“ 

 

ZLATAN AVAR, član Gradskog vijeća, iznosi: 

„Poštovana predsjednice, gradonačelniče, kolegice i kolege. Moje prvo pitanje je, 

gradonačelniče, da li je platforma Budimo grad radila politički pritisak na vas radi zapošljavanja 

njihovih članova u Hrvatskom narodnom kazalištu. To je prvo pitanje. 

Pitanje broj dva. Vi ste u medijima izjavili da je gospodin Saša Avirović bio vaš prvi izbor 

za direktora Čistoće. S obzirom na raspoloživu informaciju on je prije dva dana počeo raditi u 

Čistoći, pa bi zamolio da mi se dostavi znači način na koji je on izabran vjerujem na funkciju 

zamjenika direktora i da vidimo kako je obrazložio onaj požar koji se vuče u njegovoj karijeri u 

Čakovcu, znači plastičnog otpada. 

Pitanje broj tri, odnosi se na znači natječaj koji je raspisao Varkom za dio baliranog otpada 

koji je u rasipnom stanju gdje je procijenjena vrijednost bila 500.000,00 kuna bez PDV-a, znači 

radilo se o cijeni za građane 1.000,00 kuna plus PDV. To je procijenjena vrijednost, a znači 

ponuda je došla ona najjeftinija na nekakvih skoro 1.900,00 kuna sa PDV-om. Znači to je skoro 

duplo više od procijenjene vrijednosti. Hoće li Varkom sad sukladno Zakonu o javnoj nabavi 

poništit' tu nabavu? Evo, hvala vam lijepa.“ 

 

ZDRAVKA GRĐAN, predsjednica Gradskog vijeća Grada Varaždina, iznosi: 

„Zahvaljujem gospodinu Avaru. Gospodin Habijan, izvolite.“ 

 

DAMIR HABIJAN, član Gradskog vijeća, iznosi: 

„Zahvaljujem poštovana predsjednice Gradskog vijeća, gradonačelniče, zamjeniče, 

kolegice i kolege. Evo imam dva pitanja. Prvo pitanje postavljam gradonačelniku. Vidim u 

posljednje vrijeme da dosta investitora dolazi u naš Grad, pa postavljam pitanje da li u Gradu na 

jednom mjestu, bilo kojem odjelu ili u samom Gradu, postoji katalog ili registar dakle imovine 

koja je u vlasništvu ili suvlasništvu Grada. Pritom mislim dakle, da je za svaku nekretninu jasno 

naznačeno i površina i jasno izraženo dakle imovinsko-pravno gledajući tko je vlasnik, da li je u 

suvlasništvu nekretnina, dal' postoji tlocrtni prikaz tih nekretnina, jer mislim da bi to uvelike 

olakšalo poziciju svih onih koji dolaze u Grad. Dakle, da li to postoji zbirno prikazano u nekom 

registru ili nekom katalogu. 

Drugo pitanje odnosi se na Poslovnik o radu Gradskog vijeća. Dakle, u proteklom mandatu 

pripremljen je mogu reći od strane osobno mene, jedan prijedlog dakle Poslovnika o radu 

Gradskog vijeća, čisto iz razloga jer sam smatrao, da ovaj Poslovnik koji sad imamo, ako mogu 

tako reći, jest pod navodnicima zastario, pogotovo u vremenu u kojem živimo. Dakle, primjerice 

postavljam pitanje, što će biti ako ne daj Bože netko ovdje od prisutnih gradskih vijećnica i 

vijećnika ne bude mogao doći na sjednicu zato što je zarežen, ima Covid ili je u karanteni, 

odnosno samoizolaciji. Na koji način ćemo omogućiti toj osobi da sudjeluje u radu Gradskog 

vijeća, dakle obzirom da Poslovnikom nemamo predviđeno prisustvo, odnosno da bude prisutan 

na sjednici putem bilo koje platforme, da li je to Zoom, Webex, nebitno. Druga stvar odnosi se 
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dakle na materijale primjerice za sjednicu Gradskog vijeća. I dalje imamo odredbu u pravilu 

deset dana, što onda stalno izaziva određena negodovanja, uvijek naravno od oporbe. Prije ste to 

bili vi, sad vidimo s druge strane isto tako da se ponovno ističe tih deset dana, mada u pravilu 

može biti po mom mišljenju i na sam dan sjednice. Zato mislim da bi bilo dobro razmisliti o 

tome. Isto tako i ovo glasovanje putem ovih papirića, kojih je sve više, sad smo već došli na 

„stanku“ što mi je drago da imamo, da ne moram tražiti papirić koji da dignem kad trebam 

stanku, ali mislim da bi bilo dobro, a znam da je u prethodnom mandatu bilo razgovora s 

nekoliko zainteresiranih, dakle pružatelja usluga upravo da se glasa putem, u elektroničkom 

obliku, da se zapravo i materijal na taj način dostavlja. Uglavnom mislim prisutnost na sjednici 

da ne mora predsjednik ili predsjednica Vijeća svaki put utvrđivati kvorum, dakle mislim da bi 

puno toga taj sustav zapravo olakšao upravo i vama i predsjednici Gradskog vijeća, ali i svima 

gradskim vijećnicama i vijećnicima. Evo to su ta dva pitanja, hvala.“ 

 

ZDRAVKA GRĐAN, predsjednica Gradskog vijeća Grada Varaždina, iznosi: 

„Zahvaljujem gospodine Habijan. Pozivam gospođu Malenicu.“ 

 

SANDRA MALENICA, članica Gradskog vijeća, iznosi: 

„Poštovani gradonačelniče, zamjeniče, predsjednice Gradskog vijeća, kolege. Dva kratka 

pitanja i jedna inicijativa. 6.12., prvo pitanje, bila je održana Svečana sjednica Gradskog vijeća. 

Na toj sjednici vidjeli smo dva filma. Prvi je bio turistički. Možda bi bilo prigodnije da smo u 

publici bili iz Albanije, Kine i Kazahstana, pa da smo vidjeli turističke potencijale Varaždina, ali 

dobro. Ono što me zanima, koliko je Grad Varaždin zaradio na prikazivanju drugog filma? Jer 

meni je gotovo nevjerojatno da smo tako nešto pustili besplatno ili platili. Zadnji puta kada sam 

vidjela tako nešto loše je bilo kad sam slučajno krenula na „Krv nije voda“. Dakle koliko je Grad 

zaradio na prikazivanju tog filma? 

Drugo pitanje prenosim od mažoretkinja. One imaju termin u jednoj Osnovnoj školi i 

navodno su plaćali 80,00 kuna, a sada bi trebali 200,00. Da li je moguće da ih se nekako svrsta u 

sportske udruge, pa da plaćaju i dalje 80,00 kuna. 

Treće pitanje. Evo jučer sam se čula sa gospodinom Lukavečkim, a tiče se Varteksa. 

Koncertna dvorana zvuči super, prostor za mlade zvuči super, ali s obzirom na ostalu 

konstelaciju koju imamo u Gradu i dalje mislim, da je prostor za mlade, dodatni, najbolji HŽ jer 

se nalazi blizu Studentskog centra. Ali ono što nam kronično nedostaje, a znamo da će novo EU 

razdoblje imati upravo najveći fond za muzeje, a to je jedan postav moderne i suvremene 

umjetnosti i čini mi se nekako da bi Varteks bio idealan da napravimo jedan muzej moderne i 

suvremene umjetnosti, ali ne u onom klasičnom smislu muzeja 19-o stoljetne tradicije, već jedan 

zaista moderan „community“ muzej koji bi organizirao i radionice, i koncerte i razne druge stvari 

i mislim da to nekako odlično paše u Varteks, jer bi i na taj način onda i drugi dolazili. Dapače, 

da u sklopu tog muzeja postoji unutra i povijest Varteksa, i zgrade, i lokacije i cijele ove tekstilne 

industrije, ali evo nekako mi se to čini možda najbolje i to bi nam svakako dalo jedan korak više 

prema onome čemu težimo i što želimo biti. Evo zahvaljujem.“ 

 

ZDRAVKA GRĐAN, predsjednica Gradskog vijeća Grada Varaždina, iznosi: 

„Zahvaljujem gospođi Malenici i pozivam gospodina Cepanca, izvolite.“ 

 

STJEPAN CEPANEC, član Gradskog vijeća, iznosi: 

„Dobar dan. Imam tri pitanja. Moje prvo pitanje odnosi se na južni dio grada. Tamo je 

jedna napuštena trgovina, već godinama, kod nogometnog igrališta, a znamo da dolaze građani, 

stranci, investitori, pa mislim da baš nije to primjereno, pa molim da li se to može, da li je to 

privatno, da se stupi u kontakt neki. To je dućan koji je bio prije 30 godina. Da li se to može 

malo urediti, srediti. Pa molim, tamo je jedna topola, da li se to bar može srušiti. To nije neka 

investicija. Mislim da bi puno ljepše izgledalo. 

Drugo pitanje je vezano uz mjesne odbore. Tražio sam u Proračunu komunalne potrebe 

mjesnih odbora, nisam mogao naći. Ne znam, ja se izvinjavam ako mi može netko reći na kojim 

je to stranicama ili stavkama, a pitanje bi posvetio, molim da se mi iskopira potrebe mjesnih 
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odbora, vrlo jednostavno. Biškupec na jednu stranu, označi s markerom što će se to raditi na 

proljeće, u ljetu ili na jesen. S druge strane Črnec, Kućan Donji, Kućan Marof, Zbelava, vrlo 

jednostavno. Ja to nisam mogao naći u Proračunu, a u vezi toga još ću se javiti kroz Proračun. 

I moje treće pitanje je Čistoća. To su djelatnici koji najviše čiste grad. Dobili su sad još 

jednu žutu kantu, pa molim da li se oni mogu nekako nagraditi sa povećanjem plaće. Sad imate i 

vi vlast, direktora. Ja poštivam sve, ali mislim da su ti ljudi zavrijedili da budu primjer, pa možda 

i privatnici krenu tim poticajem da se one minimalne plaće povise, a time ćemo doprinijeti i 

Gradu. Hvala.“ 

 

ZDRAVKA GRĐAN, predsjednica Gradskog vijeća Grada Varaždina, iznosi: 

„Hvala, gospodine Cepanec. Evo poštovane kolegice i kolege, vas dvanaest je iskoristilo 

mogućnost postavljanja pitanja na Aktualnom satu. Ukupno ste postavili 30 pitanja. Ja vam 

zahvaljujem. Također, evo i između ostalog u pitanjima su bili neki vrlo konstruktivni prijedlozi 

gospodina Habijana po pitanju Poslovnika i rada Gradskog vijeća kojeg apsolutno podržavam. A 

evo, sad molim gospodina gradonačelnika i zamjenika da odgovore na pitanja. Izvolite.“ 

 

NEVEN BOSILJ, gradonačelnik Grada Varaždina, iznosi: 

„Hvala lijepa. Zahvaljujem svima na pitanjima, idemo odmah redom.“ 

 

Odgovori na vijećnička pitanja gospodina Hrvoja Petrića 

 

NEVEN BOSILJ, gradonačelnik Grada Varaždina, iznosi: 

„Gospodine Petrić. Nije mi jasno zbog čega ne čiste ispred Jalkovečke 10. Proslijedit ćemo 

upite putem komunala i dostavit ćemo vam pisani odgovor, ako je to doista tako. 

Što se tiče vašeg pitanja vezano oko MBO-a. Dakle ja sam višekratno, više puta sam isticao 

da mi prikupljamo sve podatke da bismo mogli ponuditi najpovoljnije rješenje. Procjenu 

vrijednosti radi tvrtka Grubišić & partneri i procjena vrijednosti MBO-a će biti sljedeći tjedan 

gotova, tako da ćemo znati više o toj temi. 

A što se tiče rasutih bala bilo je više tih pitanja. Dakle to je sve posljedica onih ispitivanja 

DOC-a iz 2019. godine i tom prilikom je 500 bala rasuto. Varkom je raspisao natječaj, Varkom je 

dobio ponude, otvorene su ponude i ja ću proslijediti sve vaše upite tvrtki Varkom koja će vam 

odgovoriti što će dalje sada napraviti, da li će prihvatiti neku od ovih ponuda ili će ići u 

raspisivanje novog natječaja.“ 

 

Odgovor na vijećničko pitanje gospodina Damira Laljeka 

 

NEVEN BOSILJ, gradonačelnik Grada Varaždina, iznosi: 

„Gospodine Laljek, dječji vrtić u Hrašćici ide dalje. Dakle on se ide projektirati, ide se 

dobiti građevinska dozvola. Čak su mi upravo rekli u Ministarstvu regionalnog razvoja i EU 

fondova da će biti i povoljnijih niša za apliciranje nego što je bila ova mjera 7.4.1. Maltene su 

rekli da nam je dobro što nismo sad to dobili, a u ostalom nismo ni spremni. Dakle, nemamo niti 

građevinsku dozvolu, ni sve. Taj vrtić će se sigurno u dogledno vrijeme realizirati.“ 

 

Odgovori na vijećnička pitanja gospođe Silvije Cupar 

 

NEVEN BOSILJ, gradonačelnik Grada Varaždina, iznosi: 

„Gospođo Cupar. Revitalizacija šumice to je stvar koju sam pokušavao pokrenuti sa 

proteklim direktorom, starim direktorom Varkoma, no nisam uspio naići na razumijevanje zato 

jer je 90% šumice južno od groblja u vlasništvu Varkoma, tako da ćemo sa novom upravom 

Varkoma sada razgovarati. Ja smatram da bi Varkom i Parkovi zajedno sa Gradom mogli tamo 

urediti taj prostor da bude na ponos svih naših sugrađana. 

Što se tiče židova i Sinagoge, to ste i sami rekli, moramo, previše je toga što vi tražite i to 

će trajati dok naše službe prikupe podatke o povratu imovine židovima i dobit ćete pisano 

izvješće. 



- 9 - 

 

Samo da napomenem, na stranicama Grada pod Gradsko vijeće kada uđete imate sva 

pitanja članova Gradskog vijeća u mandatu od 2021. do 2025. Za sada je to 86 stranica, sva 

pitanja, svi moji usmeni odgovori, a kada ste tražili pisani dokument možete kliknuti i preuzeti 

dokument. Dakle, imamo kompletnu kronologiju na web stranicama Grada, ne samo za vas nego 

i za sve građane, tako da možete svih tih 86 stranica iščitati tko je šta pitao, šta je odgovoreno s 

tim da su još svi ovi dokumenti dodatno zalijepljeni na to, tako da se tu radi o preko 200 stranica 

pitanja i odgovora.“ 

 

Odgovori na vijećnička pitanja gospodina Dražena Čelara 

 

NEVEN BOSILJ, gradonačelnik Grada Varaždina, iznosi: 

„Vezano uz pitanja gospodina Čelara ovo će otići u Čistoću koja mora napraviti analizu, ja 

ne mogu to sad ovako iz rukava dati, ali da biznis plan koji je rađeni u startu i sadašnja situacija 

se poprilično razlikuju. To sam već dobio neslužbene informacije iz Čistoće. Pogotovo od onoga 

da troše između 27 i 28 litara buseki. No uskoro kreću ovi, otvaraju se određeni fondovi gdje 

Čistoća misli aplicirati na sredstva i da kupimo električne buseke. Ono što je dosta bitno još 

vezano uz Čistoću, a to je, mislim da me je oko toga pitao i gospodin Cepanec na kraju. Dakle 

Čistoća je 2017. godine još imala između 17 i 18 mil. kuna depozita na računu koji je ostavljen 

prilikom razdvajanja Varkoma i Čistoće. Znate li koliko danas ima Čistoća? Ima 0 kuna i ima 

znači potrošeno između 17 i 18 mil. kuna je potrošeno depozita u zadnje 4 godine praktički 

podmirujući svoje nerentabilno poslovanje. Dakle cijene su bile relativno, u 2017. kad se 

krenulo, te cijene su možda i držale vodu, ali prošla godina je Čistoća imala prihoda u poslovanju 

od gospodarenja otpadom između 3,5 i 4 mil. kuna, a trošak im je bio gotovo duplo veći. I oni su 

to pokrivali iz depozita, pojeli su svoju srž i supstancu i u ovome trenutku Čistoća nema više niti 

kune depozita i to je jedno od pitanja kojim ćemo se morati pozabaviti. A vezano uz kupnju ovih 

vozila i ono što se je znalo i prije raditi. Kad su se davale kapitalne donacije, dakle Grad 

Varaždin je vlasnik 51% Čistoće. Ako mi dajemo kapitalnu donaciju, ja sam sad zatražio 

sazivanje Skupštine zbog kapitalne donacije za kupnju određenih vozila 950.000,00 kuna. 

Tražim i promjenu dioničkog udjela. Dakle, Grad Varaždin više ne može imati 51% nego 

razmjerno svojem ulaganju mora se povećati njegova, naša vlasnička struktura, jer ne možemo 

mi davati kao Grad Varaždin novce i time pumpati i vrijednost drugih jedinica lokalne 

samouprave koji unutra sudjeluju. 

Vezano uz pitanje za rotor kod Aquacityja. Investitor tog rotora su Hrvatske ceste. Dakle 

Grad Varaždin nije investitor. Hrvatske ceste nisu bile riješile imovinsko-pravne odnose koji su 

riješeni sada prije mjesec dana. Ovih dana se treba zatvoriti e-konferencija i izdati, da li je možda 

izdana, ne znam Vlado, jel se zna, jel izdana dozvola? 

 

Napomena: V. Podbrežnički s mjesta iznosi određenu opasku, koja se ne čuje te ju nije 

moguće navesti. 

 

NEVEN BOSILJ, gradonačelnik Grada Varaždina, nastavlja: 

„Nije još. Znači do nove godine će biti izdana dozvola. Znači tek sad ćemo doći do faze 

građevinske dozvole i Hrvatske ceste, s njima sam u kontaktu, su spremni odmah poslije 

ishođenja građevinske dozvole krenuti u realizaciju toga. Dakle onda sve ono u 5. mjesecu je bila 

predstava za javnost.“ 

 

Odgovori na vijećnička pitanja Mirjane Kolarek-Karakaš  

„Gospođo Karakaš. 2019. je cikloturistički objekt otvoreni što je istina, ko što je, kako ste i 

rekli oko 900.000,00 kuna. Ja sam između ostalih zadataka novoj direktorici Parkova dao i da 

vidimo kako da pokrenemo taj objekat. Parkovi su do sada držali ključeve u onoj aleji i praktički 

je to stalno bilo zatvoreno. To se mora, čak i da prije 2019., 2017. je još to završeno. Dakle to sad 

četiri godine stoji, to četiri godine stoji zatvoreno i to zaista se mora na neki način staviti u 

funkciju. Tražit ću i pisani odgovor od tvrtke Parkovi da vidim kakva je njihova namjera oko 

toga. Ja sam im rekao da moramo ići u smjeru toga da to zaživi. 
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Što se tiče Habdelićeve ulice mi smo pozvali pobjednike tog natječaja, tvrtku Biro i 

zajedno sa njima smo napravili novelaciju tog projekta i možete vidjeti da u proračunu za ovu 

godinu postoji uređenje Habdelićevog trga. Dakle oni koji su dobili prvu nagradu, idemo po 

njihovom projektu. Tamo su projekti malo novelirani, izmijenjene su neke stvari i taj trg će 

konačno ove godine prestati biti ruglo u centru grada. 

A što se tiče gradskih wc-a, upravo sam ovaj tjedan dao jedan zahtjev prema tvrtki Best in 

Parking koja ima u podzemnoj garaži wc da zajedno sa našim komunalom naprave putokaze, da 

ljudi znaju da postoji wc u tom djelu grada i da se dogovorimo, zato jer oni imaju sada 5 kuna 

ulaz i mislim da to nije održivo i pozvao sam ih da sjednemo i da vidimo na koji način možemo 

taj wc zajednički pretvoriti u javni wc da i oni imaju koristi od toga kao koncesionar te garaže i 

Grad. Komunal će vam dati odgovor na koji način da pokrenemo još neki javni wc u gradu, jer 

mi sada imamo problem da uvijek iznajmljujemo Toi Toi i vidite sad da isto imamo i na 

Kapucinskom trgu gore, znači za Advent imamo uvijek nekoliko i za Špancirfest i za svaku 

priliku imamo Toi Toi wc, ali to nije rješenje. Trebali bi imati, u principu možda na dijagonalnoj 

poziciji od Kapucinskog trga, još jedan javni wc s obzirom da želimo biti nekakvi turistički grad, 

turistička destinacija onda moramo turistima to i ponuditi.“ 

 

Odgovori na vijećnička pitanja gospodina Ivana Obadića 

 

NEVEN BOSILJ, gradonačelnik Grada Varaždina, iznosi: 

„Gospodine Obadiću, prvo pitanje ćemo tražiti od konzervatora i konzervatori će dati 

odgovor. Proslijedit ćemo odgovor. Ja još jednom napominjem da je to sve izdano još prije 

nekoliko godina i konzervatorska suglasnost i građevinska dozvola za to preuređenje na Trgu 

Miljenka Stančića prije nego što je ova administracija preuzela upravljanje Gradom. 

Za ulicu Krešimira Filića su izrađeni i križanje ulice Krešimira Filića i Krležine izrađena su 

dva prijedloga rješenja usporavanja prometa u dijelu od Biškupečke pruge pa tamo prema 

nekadašnjem onom „Vugel“, kak se je zvao. Ti prijedlozi su na razmatranju u komunalu i oni mi 

trebaju evo, oni će, oba dva prijedloga ćemo i vama poslati. Oni će dati svoje mišljenje na koju 

varijantu se ide. Sredstva su osigurana i nešto će se po pitanju Filićeve ulice vrlo brzo odigrati. 

Onaj tepih iz Kazahstana nije pronađen u Gradu. U Gradu nije pronađena ni evidencija 

poklona, a nije pronađen niti jedan vrijedni poklon. Ja sam zatražio da se pokloni koje ja dobijem 

od ambasadora i ostalih da se zavode i da ostaju u našem protokolu, a što se tiče vašeg pitanja 

postavit ćemo pitanje bivšem gradonačelniku pa ćemo se, nadamo se, budući da je naš kolega 

gradski vijećnik, valjda će nam odgovoriti i uputiti nas što se dogodilo sa tim poklonima.“ 

 

Odgovori na vijećnička pitanja gospodina Maria Lešine 

 

NEVEN BOSILJ, gradonačelnik Grada Varaždina, iznosi: 

„Gospodine Lešina pa u principu mislim da ne trebate biti toliko ogorčeni kad postavljate 

pitanja jer to može štetiti zdravlju, ali spalionica je spomenuta između ostalih i kao jedna od 

mogućih opcija. Zato ćemo mi sljedećih deset godina potrošiti minimalno 70 mil. kuna samo za 

zbrinjavanje otpada. Od 1.10. Europska unija će svaku zemlju kažnjavati sa po 100 eura po toni 

za svaki mješoviti komunalni otpad koji se zakopa u zemlju bez da je prethodno obrađen. 

Odlagališta su prije pet godina naplaćivala 200-300 kuna po toni za odlaganje tone mješovitog 

komunalnog otpada. Danas su cijene oko 500 kuna plus 20% ekološke rente, a to znači da će ta 

cijena rasti plus još 100 eura zato jer će, poznavajući Hrvatsku državu, spustiti to jednostavno taj 

teret na jedinice lokalne samouprave. Zbog toga se i razmišlja o varijanti spalionice, ali to je 

jedna od opcija o kojima se tek razmišlja. A inače u Varaždinu postoji spalionica koja vam ima 

dozvolu. To je znači Energana Univerzala. Tako da nije problem riješiti pitanja i prostornim 

planovima ako bi se odlučili za tu varijantu, ali to ništa nije od danas do sutra. To su ozbiljne 

teme za razgovore o kojima ćemo svi zajedno razgovarati. 

Znate šta se dogodilo sa Plitvicom? Sa Plitvicom se je dogodilo da se je promijenio 

direktor Varkoma i jednostavno dobili smo vjetar u leđa i uspostavili vrlo kvalitetnu suradnju sa 

Hrvatskim vodama. Ja se zahvaljujem i županu Stričaku koji je bio posrednik i bio je zajedno sa 
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direktorom Varkoma i sa mnom u upravi Hrvatskih voda, gdje su nas i gospodin Đuroković i 

gospodin Vukmirić, znači cijela uprava nas je tamo lijepo primila. Koliko sam ja shvatio, on je 

prihvatio da će 20. ili 21.12. doći u Varaždin. Prije toga će ga župan ugostiti u Trakošćanskom 

jezeru gdje radi Županija jedan ogromni projekt izmuljavanja i to je izuzetno zanimljivo i upravi 

Hrvatskih voda da vide. Nakon toga će posjetiti Varkom gdje nisu već bili četiri godine. U Gradu 

Varaždinu nije bio četiri godine niti jedan član uprave Hrvatskih voda nikad i na vaše pitanje da 

je postojao nekakav Sporazum, postojao je Sporazum samo vezano uz projektiranje i kad sam ja 

išao pogledati po tom Sporazumu šta je napravljeno, otkrio sam da niste nikad ni naplatili dio od 

Hrvatskih voda, tako da sam ja danas im izdao fakturu za njihov dio od 130.000,00 kuna koji još 

moraju platiti. A potpisat ćemo i ugovor o tome da se krene u izgradnju tog nasipa od Jalkovca 

pa do Brezja na kojem će poslije biti sportsko-rekreacijska šetnica, biciklistička staza, tako da će 

se taj dio grada i zaštititi od poplava. Hrvatske vode će napraviti retenciju na onu drugu stranu 

tamo prema Jalkovcu, prema onoj šumi i ostalo koje je još oteretni kanal, ali taj dio se ide u 

realizaciju. 

Što se tiče Razvojnog projekta Sjever i Kućanske rampe, iznijeli ste notorne laži. Dakle, mi 

smo u svakodnevnom kontaktu sa Hrvatskim željeznicama. Hrvatske željeznice su se pokazale 

nevjerojatno kooperativne, iako su mi svi govorili da je s njima jako teško raditi. Dakle, mi smo 

dogovorili s njima i oni su izmijenili cijelu strategiju i plan razvoja željezničkog kolodvora u 

Varaždinu. Izdali su nam prethodne uvjete. Niti jedan objekat ne smeta, niti jedan objekat se ne 

kosi sa njihovim planom i mi ćemo imati do kraja godine idejni projekat s kojim, i troškovnik i 

sve će to ući u Projekt Sjever, a vama ostaje da bolje provjeravate informacije.“ 

 

Odgovor na vijećničko pitanje gospodina Viktora Mrzlečkog 

 

NEVEN BOSILJ, gradonačelnik Grada Varaždina, iznosi: 

„Gospodine Mrzlečki, to će vam odgovoriti možda gospodin Marković, ali u principu 

razmotrit ćemo sve vaše primjedbe i doista se mora uvesti jedinstvena praksa za svih 16 mjesnih 

odbora i moramo disciplinirati pojedine predsjednike mjesnih odbora koji se ponašaju malo kao 

lokalni šerifi.“ 

 

Odgovori na vijećnička pitanja gospodina Zlatana Avara 

 

NEVEN BOSILJ, gradonačelnik Grada Varaždina, iznosi: 

„Gospodine Avar, nije mi uopće jasno vaše pitanje o pritisku platforme Budimo grad, 

zapošljavanju u HNK. Pa ja ne zapošljavam nikoga, zapošljava intendantica. Na mene nitko 

pritisak ne može vršiti niti ja popuštam pritiscima i mislim da je pitanje potpuno deplasirano. 

Gospodin Saša Avirović je počeo raditi kao zamjenik direktora. Mislim da je dobio ugovor 

na mjesec dana, zato jer zamjenik direktora ima tako dugo dok se ne promijene koeficijenti zato 

jer si je izgleda bivši direktor rihtao to mjesto pa je koeficijent nevjerojatan i zato je dobio samo 

ugovor na mjesec dana, da, ne dobije se za stalno, zato jer ta plaća kakvu si je bivši direktor 

predvidio je neodrživa i to će se promijeniti i nakon toga će biti primljeni na stalno i mislim da o 

njegovoj kompetenciji nije potrebno govoriti. Ali tražit ću evo, od uprave Čistoće nek vam da i 

pisani odgovor. 

A što se tiče ovoga natječaja Varkoma za dio baliranog otpada već sam odgovorio. Tražit 

ćemo od Varkoma da nam da podatke, ali ja vam želim reći jednu stvar. Ako je netko 2008. imao 

cijenu od 1.240,00 kuna, ako samo računate diskontnu stopu novca u ovih trinaest godina koja se 

kretala od 2-4% ovisno o godini i računate da vam je, novac vam se svake godine obezvrjeđuje, 

prema tome to vam je ko danas cijena oko 2.000,00 kuna. Tako da, ajmo malo stati na loptu oko 

tih nekih stvari, a budući da je ovo rasuti teret i da se rasuti otpad i da se ovdje radi o tome da 

imamo manju količinu, normalno da je veća cijena nego kad će biti raspisani natječaj za količinu 

od 80.000 ili 90.000 bala koje su balirane i koje nisu rasute. Znači nemojmo miješati kruške i 

jabuke.“ 

 

Odgovori na vijećnička pitanja gospodina Damira Habijana 
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NEVEN BOSILJ, gradonačelnik Grada Varaždina, iznosi: 

„Gospodine Habijan. Ovo što ste vi rekli, da mi to moramo imati i mi to upravo tražimo od 

našeg Odjela za gospodarstvo i EU fondove da imamo jedan katalog nekretnina i registar, a i vi 

ćete uskoro kao Gradsko vijeće dobiti novu odluku o poticanju ulaganja u gospodarske zone, zato 

jer smatramo… U početku se je u Zonu Brezje počelo seliti, ulaziti i previše uslužnih djelatnosti. 

Nama trebaju ovakvi investitori kakve smo jučer ugovore potpisali sa Variosystems, dakle oni 

koji stvaraju novu vrijednost i takvi investitori će imati povoljnije uvjete, dok će uslužne 

djelatnosti imati puno slabije uvjete, jer mislim da nam je svima cilj isti, a to je da imamo 

kvalitetna nova radna mjesta. 

Što se tiče Poslovnika o radu Gradskog vijeća apsolutno se slažem s vama da ga treba 

mijenjati. Stručne službe će dobiti taj zadatak odmah, zajedno i Statut Grada se treba mijenjati i 

uskladiti zato jer ja mislim da bi i gradski vijećnici pa gospodin Obadić koji je verziran u tome, 

mogli bismo napraviti nekakvo povjerenstvo zajedničko i da se to što prije promijeni i da bude 

osuvremenjeno i da prati nove trendove. Evo, npr. gospodin Patafta je danas bio zainteresiran da 

se uključi video linkom jer je u Njemačkoj, ali mi jednostavno tu opciju nemamo u Poslovniku i 

onda bi cijela sjednica zapravo postala nezakonita. Tako da vaša pitanja su u redu. Uz to mislim 

da se javilo također i nekoliko tvrtki oko elektroničkog glasovanja, razmatramo to. No nama je 

sad najveći problem ova Covid epidemija i onda ako idemo to sređivati u Gradskoj vijećnici onda 

je taj sustav opet problematično seliti ovdje. Ali, razmišljamo u tom smislu. Ja mislim da ćemo u 

dogledno vrijeme napraviti nešto i po tom pitanju.“ 

 

Odgovori na vijećnička pitanja gospođe Sandre Malenice 

 

NEVEN BOSILJ, gradonačelnik Grada Varaždina, iznosi: 

„Gospođo Malenica. Za Turistički film ću pitati Turističku zajednicu i poslat ću vam 

odgovor koji će mi oni pripremiti. Nisam, ne znam ovoga kakve novce smo trebali zaraditi, ali… 

Ali što se tiče ovog pitanja vezano uz mažoretkinje. Mažoretkinje će se učlaniti u 

Zajednicu športskih udruga kao pridruženi član zajednice uz promjene u Statutu svoje udruge. 

Dakle, to je dogovoreno tako sa gospodinom Grabarićem. On zna što treba napraviti i kad to 

napravi onda će opet moći koristiti po ovim cijenama po kojima svi koriste iz Zajednice športskih 

udruga te objekte. 

A vezano uz ovaj EU fond odnosno muzej i ostalo, zahvaljujem se na inicijativi i mogu 

vam reći da je Varteks, uprava Varteksa bila i ovaj tjedan na razgovorima u Gradu. Došli su sa 

svojim prijedlogom ideja. Kad sve to definiramo zajednički, zato što već oni očito imaju 

investitore za dalje, sada je najvažnija stvar da se dobije lokacijska dozvola za cijeli kompleks 

koja će biti izdana do kraja godine od strane države, a nakon toga građevinska dozvola za 

kompletnu infrastrukturu i kad se to riješi onda će to još postati puno atraktivnije, a naša je samo 

vizija da kontroliramo način da ne napravimo tamo ruglo nekakvo u gradu i da sačuvamo neke 

vrijedne objekte industrijske arhitekture i da im damo novu namjenu od kojih neka može biti ovo 

što je gospođa Malenica rekla.“ 
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Odgovori na vijećnička pitanja gospodina Stjepana Cepanca 

 

NEVEN BOSILJ, gradonačelnik Grada Varaždina, iznosi: 

„Gospodine Cepanec. Trgovina kod nogometnog stadiona je data od tvrtke Centropromet 

ili ne znam koga NK Varaždinu. Pitat ćemo NK Varaždin zbog čega to tako stoji. Istina je da je 

to ruglo. Znači, to nije gradsko vlasništvo, ali Gradu je sigurno u interesu da nemamo ruglo tamo 

na ulasku u grad. 

Vezano uz mjesne odbore bude zamjenik Marković odgovorio. 

A Čistoća, to sam već rekao. Znači problem je u tome da je bivša uprava u četiri godine 

pojela srž i supstancu Čistoće i da je ostalo ovih 19 mil. kuna depozita kolko je bilo u startu vrlo 

vjerojatno bi se moglo i nagraditi radnike. U ovom trenutku se gleda na koji način pretvoriti 

Čistoću u rentabilnu tvrtku koja ne gomila gubitke.  

Evo toliko od mene, a ostalo će vam Miroslav, ima uopće šta?“ 

 

MIROSLAV MARKOVIĆ, zamjenik gradonačelnika Grada Varaždina, iznosi: 

„Nemamo ništa, gospodine Cepanec budemo vam pisano odgovorili na ovo.“ 

 

ZDRAVKA GRĐAN, predsjednica Gradskog vijeća Grada Varaždina, iznosi: 

„Evo ja vam se zahvaljujem gospodine gradonačelniče, zamjeniče i evo pitam kolegice i 

kolege vijećnike da li ima da je netko nezadovoljan dobivenim odgovorom. Gospodine Avar 

izvolite, imate svoju minutu.“ 

 

Odgovori na vijećnička pitanja – nezadovoljstvo, traženi pisani odgovori 

 

ZLATAN AVAR, član Gradskog vijeća, iznosi: 

„Hvala lijepa. Pa naravno da nisam zadovoljan. Na Odboru za kulturu, sport i obrazovanje 

je gospođa Dubravka Novak rekla da su izvršili pritisak na vas da bi se zaposlila njihova dva 

člana u HNK te da će izvršiti ponovni pritisak na vas da se još tri člana zaposle. To je rekla pred 

svjedocima i pred članovima Odbora. Znači mi ko Vijeće smo kompromitirani i ovakvo 

ponašanje, najbolje da se raspustimo i da idemo na nove izbore. To je što se tiče mog prvog 

nezadovoljstva.  

Drugo, gospodine Bosilj. Nemojte vi meni pričati o tome da vrijednost novca pada. Pa vi 

ste taj koji je deset godina govorio kako imate, ne znam, za rješenje ispod 1.000,00 kuna. I drugo 

pogledajte si natječaj. U natječaju imate jednu, ja bi rekao grešku, da nemate propisano koji 

postupak. Znači, sami ste rekli odlaganje deponije 500,00 kuna plus nešto, cijena 1.900,00. Pa 

sad vidite vi tu koja vam je to razlika. Da znate materiju, onda mi ne bi tako odgovarali. Hvala.“ 

 

ZDRAVKA GRĐAN, predsjednica Gradskog vijeća Grada Varaždina, iznosi: 

„Zahvaljujem. Gospodine Lešina, izvolite.“ 

 

MARIO LEŠINA, član Gradskog vijeća, iznosi: 

„Također moram izraziti nezadovoljstvo odgovorima. Što se tiče Kućanske rampe 23. 

studenoga 2021. godine je došao dopis od HŽ-a Infrastrukture da je idejno rješenje koje su oni 

dobili u HŽ-u u koliziji sa znači 16-18 metara rekonstrukcije kolodvora Lepoglavska spojnica, 

vezano uz Lepoglavsku spojnicu, znači sjeverozapadni dio jer tamo se trebaju izgraditi dva 

objekta u funkciji integriranog prijevoza putnika, a na suprotnoj strani kolodvora kod Ulice I. 

Pergošića i A. Wisserta jugoistok predmetnim idejnim rješenjem je predviđena izgradnja 

stepeništa za izlaz iz pothodnika, ali je isto u koliziji s parkiralištem predviđenim u okviru 

rekonstrukcije kolodvora Varaždin projekt Lepoglavska spojnica. Dakle 23.11. mogu vam 

pročitati KLASU i URBROJ, dakle 10205-1/21,1.3.2.LJB pošiljatelj je Ljiljana Berc. Dakle to je 

službeni dopis koji je došao iz HŽ-a Infrastrukture. Dal' su se opet dogodili neki kopernikanski 

obrati u ova tri tjedna isto ko i sa Plitvicom u zadnjih nekoliko dana. 

A što se tiče ove spalionice…“ 
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ZDRAVKA GRĐAN, predsjednica Gradskog vijeća Grada Varaždina, iznosi: 

„Gospodine Lešina, žao mi je, evo već je minuta i pol prošla. Imate samo minuticu za 

nezadovoljstvo.“ 

 

MARIO LEŠINA, član Gradskog vijeća, iznosi: 

„A što se tiče spalionice mi smo navikli, navikli smo na te spinove još jedanput. Znači 

licitira se sa nečim što košta 150 mil. eura otprilike i što je više od pet gradskih Proračuna 

izvornih. Ta se opcija razmatra. Jako ozbiljno.“ 

 

ZDRAVKA GRĐAN, predsjednica Gradskog vijeća Grada Varaždina, iznosi: 

„Hvala vam, bit će i odgovori na pitanja u pisanom obliku. Gospodine Petrić, izvolite.“ 

 

HRVOJE PETRIĆ, član Gradskog vijeća, iznosi: 

„Evo vezano za moje prvo pitanje za Jalkovečku 10. Ja sam već dobio odgovor iz 

komunala. Odgovor je ukratko da bi svaki vlasnik trebao očistiti svoj snijeg, jel' tak? Međutim 

vlasnik tog prostora je Grad Varaždin, isto kao što je Grad Varaždin vlasnik velikog broja drugih 

prilaznih cesta i parkirališta koja jednostavno jesu prešla u vlasništvo Grada Varaždina samim 

onim postupkom privatizacije javnih, tj. društvenih stanova. Tako da bi Grad Varaždin trebao se 

organizirati na način da čisti svoje vlasništvo. Mislim nije to sad kritika ovak direktno vama, 

nego samo jednostavno pravna situacija je takva. 

I vezano za MBO i za bale, pitanje je bilo, mislim da nisam dobio odgovor tko radi analizu 

bala. Dobio sam odgovor tko radi procjenu MBO-a, međutim pitanje je bilo isto i tko radi analizu 

bala. Hvala.“ 

 

ZDRAVKA GRĐAN, predsjednica Gradskog vijeća Grada Varaždina, iznosi: 

„Zahvaljujem. Evo, poštovane kolegice i kolege završili smo sa Aktualnim satom. 

Prelazimo na utvrđivanje dnevnog reda.“ 

 

 

***** 

 

ZDRAVKA GRĐAN, predsjednica Gradskog vijeća iznijela je da se prelazi na utvrđivanje 

dnevnog reda koji je uz materijale dostavljen članovima Gradskog vijeća.  

 

NEVEN BOSILJ, gradonačelnik Grada Varaždina predlaže dopunu dnevnog po hitnom 

postupku točkom: Izvješće o lokacijama i količinama odbačenog otpada te troškovima uklanjanja 

odbačenog otpada na području Grada Varaždina u 2020. godini. 

 

Nakon što je NEVEN BOSILJ, gradonačelnik Grada Varaždina iznio obrazloženje za 

dopunu dnevnog reda po hitnom postupku navedenom točkom, ZDRAVKA GRĐAN, 

predsjednica Gradskog vijeća stavila je na glasovanje: 

- opravdanost razloga za hitan postupak i uvrštavanje u dnevni red točke Izvješće o 

lokacijama i količinama odbačenog otpada te troškovima uklanjanja odbačenog otpada na 

području Grada Varaždina u 2020. godini sa prijedlogom da se ista uvrsti kao točka 9. dnevnog 

reda te je nakon glasovanja konstatirala da je opravdanost razloga za hitan postupak i uvrštavanje 

navedene točke u dnevni red prihvaćena jednoglasno. 

 

Nakon glasovanja za predloženi dnevni red ZDRAVKA GRĐAN, predsjednica Gradskog 

vijeća konstatirala je da je za današnju sjednicu utvrđen i jednoglasno prihvaćen sljedeći 
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DNEVNI RED 

utvrđen na 7. sjednici Gradskog vijeća Grada Varaždina 

 

 

1. Prijedlog izmjena i dopuna proračunskih dokumenata: 

1.1. Proračuna Grada Varaždina za 2021. godinu i projekcije za 2022. i 2023. godinu, 

1.2. Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2021. god. s projekcijom za 2022.-

2023. god., 

1.3. Programa građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2021. god. s 

projekcijom za 2022.-2023. god., 

1.4. Programa zaštite okoliša za 2021. god. s projekcijom za 2022.-2023. god., 

1.5. Programa održavanja poslovnih zgrada i spomenika kulture za 2021. god. s 

projekcijom za 2022.-2023. god., 

1.6. Programa razvoja prometa u Gradu i prevencije kriminaliteta u Gradu Varaždinu za 

2021. god. s projekcijom za 2022.-2023. god., 

1.7. Programa upravljanja imovinom za 2021. god., 

1.8. Programa za EU projekte, strateško planiranje i integrirano teritorijalno ulaganje za 

2021. godinu i projekcije za 2022. i 2023. godinu 

1.9. Programa upravljanja imovinom, poticanja gospodarstva, turizma i energetske 

učinkovitosti za 2021. godinu i projekcije za 2022. i 2023. godinu, 

1.10. Programa javnih potreba u obrazovanju i znanosti Grada Varaždina od 2021. do 

2023. godine, 

1.11. Programa javnih potreba u sportu i rekreaciji Grada Varaždina od 2021. do 2023. 

godine, 

1.12. Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Grada Varaždina od 2021. do 2023. 

godine, 

1.13. Programa javnih potreba u kulturi Grada Varaždina od 2021. do 2023. godine, 

1.14. Programa javnih potreba za područje djelovanja civilnog društva za kulturu, odgoj, 

obrazovanje, socijalnu skrb i mlade Grada Varaždina od 2021. do 2023. godine, 

2. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Varaždina za 2021. 

godinu, 

3. Prijedlog proračunskih dokumenata Grada Varaždina: 

3.1. Proračuna Grada Varaždina za 2022. godinu i projekcije za 2023. i 2024. godinu, 

3.2. Programa građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2022. god. s 

projekcijom za 2023.-2024. god., 

3.3. Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022. god. s projekcijom za 2023.-

2024. god., 

3.4. Programa zaštite okoliša za 2022. god. s projekcijom za 2023.-2024. god., 

3.5. Programa komunalnog opremanja građevinskog zemljišta za 2022. god. s 

projekcijom za 2023.-2024. god.,  

3.6. Programa za EU projekte za 2022. godinu s projekcijom za 2023. i 2024. godinu, 

3.7. Programa za ITU mehanizam za 2022. godinu s projekcijom za 2023. i 2024. godinu, 

3.8. Programa za poticanje gospodarstva i strateško planiranje za 2022. godinu s 

projekcijom za 2023. i 2024. godinu, 

3.9.  Programa javnih potreba u obrazovanju i znanosti Grada Varaždina od 2022. do 

2024. godine, 

3.10. Programa javnih potreba u sportu i rekreaciji Grada Varaždina od 2022. do 2024. 

godine, 

3.11. Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Grada Varaždina od 2022. do 2024. 

godine, 

3.12. Programa javnih potreba u kulturi Grada Varaždina od 2022. do 2024. godine, 

3.13. Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Varaždina od 2022. do 2024. 

godine, 
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3.14. Programa javnih potreba za područje djelovanja civilnog društva za kulturu, odgoj, 

obrazovanje, socijalnu skrb i mlade Grada Varaždina od 2022. do 2024. godine, 

3.15. Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja, 

Stanice Varaždin za 2022. godinu na području Grada Varaždina, 

4. Prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Grada Varaždina za 2022. godinu, 

5. Prijedlog odluke o porezima Grada Varaždina, 

6. Prijedlog odluke o pokretanju postupka izrade Strategije razvoja urbanog područja 

Varaždin za razdoblje od 2021. do 2027. godine, 

7. Prijedlog odluke o pristupanju Grada Varaždina u članstvo međunarodne mreže Cities & 

Regions for Cyclist Europske biciklističke federacije ECF, 

8. Izvješće o provedbi plana gospodarenja otpadom za 2020. godinu, 

9. Izvješće o lokacijama i količinama odbačenog otpada te troškovima uklanjanja odbačenog 

otpada na području Grada Varaždina u 2020. godini, 

10. Prijedlog godišnje analize stanja sustava civilne zaštite na području Grada Varaždina za 

2021. godinu,  

11. Izvješće o izvršenju Plana djelovanja Grada Varaždina u području prirodnih nepogoda za 

2021. godinu, 

12. Prijedlog godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Varaždina za 

2022. godinu,  

13. Prijedlog plana djelovanja Grada Varaždina u području prirodnih nepogoda za 2022. 

godinu, 

14. Prijedlog odluke o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih stranaka i 

nezavisnih članova zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Varaždina u 2022. godini, 

15. Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog izmjena i dopuna Statuta 

Hrvatskog narodnog kazališta u Varaždinu, 

16. Izbori i imenovanja: 

16.1. Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog za imenovanje 

upravitelja Zaklade za razvoj kvalitetnog sporta Grada Varaždina. 

 

 

Točka 1. 

 

PRIJEDLOG IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNSKIH DOKUMENATA 

 

1.1. Proračuna Grada Varaždina za 2021. godinu i projekcije za 2022. i 2023. 

godinu, 

1.2. Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2021. god. s projekcijom za 

2022.-2023. god., 

1.3. Programa građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2021. god. s 

projekcijom za 2022.-2023. god., 

1.4. Programa zaštite okoliša za 2021. god. s projekcijom za 2022.-2023. god., 

1.5. Programa održavanja poslovnih zgrada i spomenika kulture za 2021. god. s 

projekcijom za 2022.-2023. god., 

1.6. Programa razvoja prometa u Gradu i prevencije kriminaliteta u Gradu 

Varaždinu za 2021. god. s projekcijom za 2022.-2023. god., 

1.7. Programa upravljanja imovinom za 2021. god., 

1.8. Programa za EU projekte, strateško planiranje i integrirano teritorijalno 

ulaganje za 2021. godinu i projekcije za 2022. i 2023. godinu 

1.9. Programa upravljanja imovinom, poticanja gospodarstva, turizma i energetske 

učinkovitosti za 2021. godinu i projekcije za 2022. i 2023. godinu, 

1.10. Programa javnih potreba u obrazovanju i znanosti Grada Varaždina od 2021. 

do 2023. godine, 

1.11. Programa javnih potreba u sportu i rekreaciji Grada Varaždina od 2021. do 

2023. godine, 



- 17 - 

 

1.12. Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Grada Varaždina od 2021. do 2023. 

godine, 

1.13. Programa javnih potreba u kulturi Grada Varaždina od 2021. do 2023. godine, 

1.14. Programa javnih potreba za područje djelovanja civilnog društva za kulturu, 

odgoj, obrazovanje, socijalnu skrb i mlade Grada Varaždina od 2021. do 2023. 

godine 
 

Zdravka Grđan – predsjednica Gradskog vijeća iznijela je da su članovi Vijeća materijal za 

ovu točku dnevnog reda primili. 

 

Uvodno obrazloženje iznio je Neven Bosilj – gradonačelnik Grada Varaždina. 

 

O materijalu su raspravili Odbor za financije i proračun, Odbor za prostorno uređenje, 

komunalno-stambeno gospodarstvo i zaštitu okoliša, Odbor za kulturu, sport i turizam i Odbor za 

odgoj, prosvjetu, zdravstvo i socijalnu skrb i nemaju primjedbi. 

 

Gradsko vijeće Grada Varaždina je bez rasprave jednoglasno donijelo Izmjene i dopune 

proračunskih dokumenata Grada Varaždina za 2021. godinu i projekcije za 2022. i 2023. godinu 

pojedinačnim glasovanjem od točke 1.1. – 1.14. 

 

 

Točka 2. 

 

PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA 

GRADA VARAŽDINA ZA 2021. GODINU 

 

Zdravka Grđan – predsjednica Gradskog vijeća iznijela je da su članovi Vijeća materijal za 

ovu točku dnevnog reda primili. 

 

Uvodno obrazloženje iznio je Neven Bosilj – gradonačelnik Grada Varaždina. 

 

O materijalu su raspravili Odbor za financije i proračun i Odbor za statutarno pravna 

pitanja i nemaju primjedbi. 

 

Gradsko vijeće Grada Varaždina je bez rasprave jednoglasno donijelo Odluku o izmjeni 

Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Varaždina za 2021. godinu. 

 

 

Točka 3. 

 

PRIJEDLOG PRORAČUNSKIH DOKUMENATA GRADA VARAŽDINA 

 

Zdravka Grđan – predsjednica Gradskog vijeća iznijela je da su članovi Vijeća materijal za 

ovu točku dnevnog reda primili, kao i tri Amandmana gradonačelnika koji postaju sastavni dio 

Prijedloga Proračuna. 

 

Uvodno obrazloženje iznio je Neven Bosilj – gradonačelnik Grada Varaždina. 

 

Obrazloženje uz pogrešku uočenu u Prijedlogu programa javnih potreba u obrazovanju i 

znanosti Grada Varaždina od 2022. do 2024. godine iznijela je Danijela Vusić – privremena 

pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti. 
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O materijalu su raspravili Odbor za financije i proračun, Odbor za prostorno uređenje, 

komunalno-stambeno gospodarstvo i zaštitu okoliša, Odbor za kulturu, sport i turizam i Odbor za 

odgoj, prosvjetu, zdravstvo i socijalnu skrb i nemaju primjedbi. 

 

U ime Odbora za financije i proračun za riječ se je javio predsjednik Odbora Dražen Čelar. 

 

Damir Habijan predsjednik Kluba članova vijeća HDZ-a podnio je Amandman na Prijedlog 

Proračuna Grada Varaždina za 2022. godinu i projekcije za 2023. i 2024. godinu te je obrazložio 

razloge njegovog podnošenja. 

 

MARIO LEŠINA, ispred Kandidacijske liste grupe birača nositelja liste Ivana Čehoka 

zatražio je stanku od 10 minuta, radi konzulatacija o podnijetom Amandmanu Kluba članova 

vijeća HDZ-a te je nakon stanke iznio stajalište Kluba. 

 

Prema članku 75. Poslovnika o radu Gradskog vijeća podnositelji Amandmana mogu 

iznimno podnijeti Amandman na sjednici Gradskog vijeća u pisanom obliku, ako se većina 

nazočnih članova Vijeća složi. Zdravka Grđan – predsjednica Gradskog vijeća pozvala je članove 

Vijeća da se izjasne da li se slažu s time te je konstatirala da je Gradsko vijeće većinom glasova 

(14 glasova „za“ i 6 glasova „suzdržanih“) suglasno da Klub članova vijeća HDZ-a podnese 

Amandman pa je odredila stanku od 25 minuta za umnožavanje materijala. 

 

Nakon stanke je prozivkom utvrđeno da postoji kvorum jer je na sjednici nazočno 20 

članova/ica Gradskog vijeća te se nastavilo  radom po točci 3. dnevnog reda. 

 

O podnijetom Amandmanu Kluba članova vijeća HDZ-a raspravio je Odbor za financije i 

proračun i nema primjedbi. 

 

Neven Bosilj – gradonačelnik Grada Varaždina prihvatio je Amandman Kluba članova 

vijeća HDZ-a te je on postao sastavnim dijelom Prijedloga Proračuna. 

 

U raspravi su sudjelovali: Mirjana Kolarek-Karakaš, Ivan Čehok, Damir Habijan, Mario 

Lešina, Stjepan Cepanec, Sandra Malenica, Ivan Obadić, Hrvoje Petrić, Zlatan Avar, Dubravka 

Novak, Dražen Čelar - članovi Gradskog vijeća, Neven Bosilj – gradonačelnik Grada Varaždina i 

Miroslav Marković – zamjenik gradonačelnika Grada Varaždina.  

 

Napomena: Sjednici je nazočno 18 članova Gradskog vijeća. 

 

3.1. Proračuna Grada Varaždina za 2022. godinu i projekcije za 2023. i 2024. godinu 

 

Gradsko vijeće Grada Varaždina je nakon rasprave većinom glasova (14 glasova „za“, 3 

glasa „protiv“ i 1 glas „suzdržan“) donijelo Proračun Grada Varaždina za 2022. godinu i 

projekcije za 2023. i 2024. godinu. 

 

3.2. Programa građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2022. god. s 

projekcijom za 2023.-2024. god. 

 

Gradsko vijeće Grada Varaždina je nakon rasprave većinom glasova (14 glasova „za“, 3 

glasa „protiv“ i 1 glas „suzdržan“) donijelo Program građenja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2022. god. s projekcijom za 2023.-2024. god. 

 

Napomena: Sjednici je nazočno 15 članova Gradskog vijeća 

  

3.3. Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022. god. s projekcijom za 

2023.-2024. god. 
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Gradsko vijeće Grada Varaždina je nakon rasprave jednoglasno donijelo Program 

održavanja komunalne infrastrukture za 2022. god. s projekcijom za 2023.-2024. god. 

 

3.4. Programa zaštite okoliša za 2022. god. s projekcijom za 2023.-2024. god. 

 

Gradsko vijeće Grada Varaždina je nakon rasprave jednoglasno donijelo Program zaštite 

okoliša za 2022. god. s projekcijom za 2023.-2024. god. 

3.5. Programa komunalnog opremanja građevinskog zemljišta za 2022. god. s 

projekcijom za 2023.-2024. god. 

 

Gradsko vijeće Grada Varaždina je nakon rasprave jednoglasno donijelo Program 

komunalnog opremanja građevinskog zemljišta za 2022. god. s projekcijom za 2023.-2024. god. 

 

3.6. Programa za EU projekte za 2022. godinu s projekcijom za 2023. i 2024. godinu 

 

Gradsko vijeće Grada Varaždina je nakon rasprave jednoglasno donijelo Program za EU 

projekte za 2022. godinu s projekcijom za 2023. i 2024. godinu. 

 

3.7. Programa za ITU mehanizam za 2022. godinu s projekcijom za 2023. i 2024. 

godinu 

 

Gradsko vijeće Grada Varaždina je nakon rasprave jednoglasno donijelo Program za ITU 

mehanizam za 2022. godinu s projekcijom za 2023. i 2024. godinu. 

 

3.8. Programa za poticanje gospodarstva i strateško planiranje za 2022. godinu s 

projekcijom za 2023. i 2024. godinu 

 

Gradsko vijeće Grada Varaždina je nakon rasprave jednoglasno donijelo Program za 

poticanje gospodarstva i strateško planiranje za 2022. godinu s projekcijom za 2023. i 2024. 

godinu. 

 

3.9.  Programa javnih potreba u obrazovanju i znanosti Grada Varaždina od 2022. 

do 2024. godine 

 

Gradsko vijeće Grada Varaždina je nakon rasprave jednoglasno donijelo Program javnih 

potreba u obrazovanju i znanosti Grada Varaždina od 2022. do 2024. godine. 

 

3.10. Programa javnih potreba u sportu i rekreaciji Grada Varaždina od 2022. do 

2024. godine 

 

Gradsko vijeće Grada Varaždina je nakon rasprave jednoglasno donijelo Program javnih 

potreba u sportu i rekreaciji Grada Varaždina od 2022. do 2024. godine. 

 

3.11. Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Grada Varaždina od 2022. do 2024. 

godine 

 

Gradsko vijeće Grada Varaždina je nakon rasprave većinom glasova (14 glasova „za“ i 1 

glas „suzdržani“) donijelo Program javnih potreba u socijalnoj skrbi Grada Varaždina od 2022. 

do 2024. godine. 

 

3.12. Programa javnih potreba u kulturi Grada Varaždina od 2022. do 2024. godine 
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Gradsko vijeće Grada Varaždina je nakon rasprave jednoglasno donijelo Program javnih 

potreba u kulturi Grada Varaždina od 2022. do 2024. godine. 

 

3.13. Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Varaždina od 2022. do 

2024. godine 

 

Gradsko vijeće Grada Varaždina je nakon rasprave jednoglasno donijelo Program javnih 

potreba u tehničkoj kulturi Grada Varaždina od 2022. do 2024. godine. 

 

3.14. Programa javnih potreba za područje djelovanja civilnog društva za kulturu, 

odgoj, obrazovanje, socijalnu skrb i mlade Grada Varaždina od 2022. do 2024. 

godine 

 

Gradsko vijeće Grada Varaždina je nakon rasprave većinom glasova (14 glasova „za“ i 1 

glas „suzdržani“) donijelo Program javnih potreba za područje djelovanja civilnog društva za 

kulturu, odgoj, obrazovanje, socijalnu skrb i mlade Grada Varaždina od 2022. do 2024. godine. 

 

3.15. Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe 

spašavanja, Stanice Varaždin za 2022. godinu na području Grada Varaždina 
 

Gradsko vijeće Grada Varaždina je nakon rasprave jednoglasno donijelo Program javnih 

potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja, Stanice Varaždin za 2022. 

godinu na području Grada Varaždina. 

 

 

Točka 4. 

 

PRIJEDLOG ODLUKE O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA GRADA VARAŽDINA ZA 

2022. GODINU 

 

Napomena: Sjednici je nazočno 14 članova Gradskog vijeća 

 

Zdravka Grđan – predsjednica Gradskog vijeća iznijela je da su članovi Vijeća materijal za 

ovu točku dnevnog reda primili. 

 

Uvodno obrazloženje iznio je Neven Bosilj – gradonačelnik Grada Varaždina. 

 

O materijalu su raspravili Odbor za financije i proračun i Odbor za statutarno pravna 

pitanja i nemaju primjedbi. 

 

Gradsko vijeće Grada Varaždina je bez rasprave jednoglasno donijelo Odluku o 

izvršavanju Proračuna Grada Varaždina za 2022. godinu. 

 

 

Točka 5. 

 

PRIJEDLOG ODLUKE O POREZIMA GRADA VARAŽDINA 

 

Zdravka Grđan – predsjednica Gradskog vijeća iznijela je da su članovi Vijeća materijal za 

ovu točku dnevnog reda primili. 

 

Uvodno obrazloženje iznio je Neven Bosilj – gradonačelnik Grada Varaždina. 
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O materijalu su raspravili Odbor za financije i proračun i Odbor za statutarno pravna 

pitanja i nemaju primjedbi. 

 

U raspravi je sudjelovao Hrvoje Petrić – član Gradskog vijeća Grada Varaždina. 

 

Gradsko vijeće Grada Varaždina je nakon rasprave jednoglasno donijelo Odluku o 

porezima Grada Varaždina. 

 

 

Točka 6. 

 

PRIJEDLOG ODLUKE O POKRETANJU POSTUPKA IZRADE STRATEGIJE 

RAZVOJA URBANOG PODRUČJA VARAŽDIN ZA RAZDOBLJE OD 2021. DO 2027. 

GODINE 

 

Zdravka Grđan – predsjednica Gradskog vijeća iznijela je da su članovi Vijeća materijal za 

ovu točku dnevnog reda primili. 

 

Uvodno obrazloženje iznijela je Goranka Grgić – privremena pročelnica Upravnog odjela 

za gospodarske djelatnosti. 

 

Gradsko vijeće Grada Varaždina je bez rasprave jednoglasno donijelo Odluku o pokretanju 

postupka izrade Strategije razvoja urbanog područja Varaždin za razdoblje od 2021. do 2027. 

godine. 

 

 

Točka 7. 

 

PRIJEDLOG ODLUKE O PRISTUPANJU GRADA VARAŽDINA U ČLANSTVO 

MEĐUNARODNE MREŽE CITIES & REGIONS FOR CYCLIST EUROPSKE 

BICIKLISTIČKE FEDERACIJE ECF 

 

Zdravka Grđan – predsjednica Gradskog vijeća iznijela je da su članovi Vijeća materijal za 

ovu točku dnevnog reda primili. 

 

Uvodno obrazloženje iznijela je Vesna Haluga – privremena pročelnica Upravnog odjela za 

poslove gradonačelnika i Gradskog vijeća. 

 

O materijalu su raspravili Odbor za financije i proračun i Odbor za kulturu, sport i turizam i 

nemaju primjedbi. 

 

Gradsko vijeće Grada Varaždina je bez rasprave jednoglasno donijelo Odluku o pristupanju 

Grada Varaždina u članstvo međunarodne mreže Cities & Regions for Cyclist Europske 

biciklističke federacije ECF. 

 

 

Točka 8. i točka 9. 

 

8. IZVJEŠĆE O PROVEDBI PLANA GOSPODARENJA OTPADOM ZA 2020. 

GODINU 

9. IZVJEŠĆE O LOKACIJAMA I KOLIČINAMA ODBAČENOG OTPADA TE 

TROŠKOVIMA UKLANJANJA ODBAČENOG OTPADA NA PODRUČJU GRADA 

VARAŽDINA U 2020. GODINI 
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Zdravka Grđan – predsjednica Gradskog vijeća iznijela je da su članovi Vijeća materijal za 

ovu točku dnevnog reda primili. 

 

Uvodno obrazloženje iznio je Vlado Podbrežnički – privremeni pročelnik Upravnog odjela 

za gradnju i komunalno gospodarstvo. 

 

O materijalima je raspravio Odbor za prostorno uređenje, komunalno-stambeno 

gospodarstvo i zaštitu okoliša i Izvješće primio na znanje. 

 

U raspravi su sudjelovali Mirjana Kolarek-Karakaš i Dražen Čelar – članovi Gradskog 

vijeća Grada Varaždina.  

 

Gradsko vijeće Grada Varaždina je nakon rasprave Izvješće o provedbi plana gospodarenja 

otpadom za 2020. godinu primilo na znanje. 

 

Gradsko vijeće Grada Varaždina je nakon rasprave Izvješće o lokacijama i količinama 

odbačenog otpada te troškovima uklanjanja odbačenog otpada na području Grada Varaždina u 

2020. godini primilo na znanje. 

 

 

Točka 10. – Točka 13. 

 

10. PRIJEDLOG GODIŠNJE ANALIZE STANJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA 

PODRUČJU GRADA VARAŽDINA ZA 2021. GODINU 

11. IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PLANA DJELOVANJA GRADA VARAŽDINA U 

PODRUČJU PRIRODNIH NEPOGODA ZA 2021. GODINU 

12. PRIJEDLOG GODIŠNJEG PLANA RAZVOJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA 

PODRUČJU GRADA VARAŽDINA ZA 2022. GODINU 

13. PRIJEDLOG PLANA DJELOVANJA GRADA VARAŽDINA U PODRUČJU 

PRIRODNIH NEPOGODA ZA 2022. GODINU 

 

Zdravka Grđan – predsjednica Gradskog vijeća iznijela je da su članovi Vijeća materijal za 

ove točke dnevnog reda primili. 

 

Uvodno obrazloženje iznijela je Vesna Haluga – privremena pročelnica Upravnog odjela za 

poslove gradonačelnika i Gradskog vijeća. 

 

O materijalima je raspravio Odbor za prostorno uređenje, komunalno-stambeno gospodarstvo 

i zaštitu okoliša i nema primjedbi. 

 

Gradsko vijeće Grada Varaždina je bez rasprave jednoglasno donijelo Godišnju analizu stanja 

sustava civilne zaštite na području Grada Varaždina za 2021. godinu. 

 

 

Gradsko vijeće Grada Varaždina je bez rasprave Izvješće o izvršenju Plana djelovanja 

Grada Varaždina u području prirodnih nepogoda za 2021. godinu primilo na znanje. 

 

 

Gradsko vijeće Grada Varaždina je bez rasprave jednoglasno donijelo Godišnji plan 

razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Varaždina za 2022. godinu. 
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Gradsko vijeće Grada Varaždina je bez rasprave jednoglasno donijelo Plan djelovanja 

Grada Varaždina u području prirodnih nepogoda za 2022. godinu. 

 

Točka 14. 

 

PRIJEDLOG ODLUKE O RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA ZA REDOVITO 

FINANCIRANJE POLITIČKIH STRANAKA I NEZAVISNIH ČLANOVA 

ZASTUPLJENIH U GRADSKOM VIJEĆU GRADA VARAŽDINA U 2022. GODINI 

 

Zdravka Grđan – predsjednica Gradskog vijeća iznijela je da su članovi Vijeća materijal za 

ovu točku dnevnog reda primili. 

 

Uvodno obrazloženje iznijela je Vesna Haluga – privremena pročelnica Upravnog odjela za 

poslove gradonačelnika i Gradskog vijeća. 

 

O materijalu je raspravio Odbor za financije i proračun i nema primjedbi. 

 

Gradsko vijeće Grada Varaždina je bez rasprave većinom glasova (12 glasova „za“ i 2 

glasa „suzdržanih“) donijelo Odluku o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje 

političkih stranaka i nezavisnih članova zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Varaždina u 2022. 

godini. 

 

 

Točka 15. 

 

PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA 

PRIJEDLOG IZMJENA I DOPUNA STATUTA HRVATSKOG NARODNOG 

KAZALIŠTA U VARAŽDINU 

 

Zdravka Grđan – predsjednica Gradskog vijeća iznijela je da su članovi Vijeća materijal za 

ovu točku dnevnog reda primili. 

 

Uvodno obrazloženje iznijela je Danijela Vusić – privremena pročelnica Upravnog odjela 

za društvene djelatnosti. 

 

O materijalu su raspravili Odbor za statutarno-pravna pitanja i Odbor za kulturu, sport i 

turizam koji nemaju primjedbi, ali Odbor za statutarno-pravna pitanja ima određene stavove. 

 

Ivan Obadić –predsjednik Odbora za statutarno-pravna pitanja iznio je stavove Odbora. 

 

Gradsko vijeće Grada Varaždina je bez rasprave jednoglasno donijelo Zaključak o davanju 

prethodne suglasnosti na Prijedlog izmjena i dopuna Statuta Hrvatskog narodnog kazališta u 

Varaždinu. 

 

Točka 16. 

 

IZBORI I IMENOVANJA 

 

16.1. Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog za 

imenovanje upravitelja Zaklade za razvoj kvalitetnog sporta Grada Varaždina 

 

Zdravka Grđan – predsjednica Gradskog vijeća iznijela je da su članovi Vijeća materijal za 

ovu točku dnevnog reda primili. 




